



英皇金業有限公司 Emperor Bullion Limited

香港灣仔軒尼詩道 288 號英皇集團中心 28 樓 28/F, Emperor Group Centre, 288 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong

香港電話號碼 Hong Kong Contact No. :

(852) 8206 2500

香港傳真號碼 Hong Kong Fax No. :

(852) 8206 2261

中國免費長途電話號碼 China Toll Free Contact No. :

4001 201818

中國免費傳真號碼 China Toll Free Fax No. :

4001 202808

電郵 Email : account@empfs.com

網址 Website : www.empfs.com

* 郵寄文件信封上請註明「英皇金業有限公司」

* For mailing document, please state the name of "Emperor Bullion Limited" on the envelope.

客戶聯絡資料更改表格

CHANGE OF CLIENT CONTACT INFORMATION FORM

客戶名稱

Client Name

中介人號碼

Intermediate Code

帳戶號碼

Account Number(s)

網上交易

Online Trading

電話交易

Phone Trading

關於本人/吾等在英皇金業有限公司(「英皇」)所開設的交易帳戶,本人/吾等同意而且確認更改資料如下:

In connection with my/our trading account carried by Emperor Bullion Limited ("Emperor"), the undersigned hereby ratifies and confirms that the following information changes have been made in regards to this account(s).

通信地址(需提供地址證明)

Correspondence Address (Address Proof is required)

電郵地址

Email Address

手機號碼

Mobile Phone Number

電話號碼

Telephone Number

傳真號碼

Fax Number

本人 / 我們現要求以下方法領取帳戶日結單(只適用電話交易帳戶)

I / We required to received the account statement by (For Phone Trading Account Only)

經由電郵領取 By Email

經由傳真領取 By Fax

經由郵寄領取 By Mail

本人/吾等證明以上所提供的資料均屬真實及正確。如有任何資料需要更改,本人/吾等將會以書面通知英皇。英皇是沒有責任去核實上述所提供資料的準確性,但英皇可以保留權力在有需要時接觸有關人士或機構去確定所提供資料的真確性。本人/吾等確認英皇「客戶協議」是一個具有法律約束力的協議。本人/吾等已仔細閱讀該協議書的一個最新版本,並且同意本協議內所訂定的各項條款,亦將接受本協議之各項條款約束。

I/We hereby represent that the information provided by me/us is true and correct. I/We further represent that I/we will notify Emperor of any material changes in written notice. Emperor reserves the right, but has no duty, to verify the accuracy of information provided, and to contact various sources as it deems necessary. I/We acknowledge that the Emperor Client Agreement is a legally binding contractual agreement. I/We have carefully read a recent version of this agreement, and I/we agree to be bound by every terms and conditions.

主要帳戶持有人簽署

Primary Account Holder Signature

日期(日/月/年)

Date (DD/MM/YYYY)

聯名帳戶持有人簽署

Joint Account Holder Signature

日期(日/月/年)

Date (DD/MM/YYYY)

本公司專用 FOR OFFICIAL USE ONLY

Checked by

Processed by

Noted by

Date:

Date:

Date: